
 

 

 

 

 

 

 

Hi ,Everyone, 

 

  I am currently in Hong Kong and have just finished my first year of study in CUHK. I had to restart my 

university career and start at the first year again. It might seem like I had wasted a year, but I used this year to 

learn new things. I learned to write calligraphy, the basic techniques of Chinese painting, drawing fundamentals 

and sculpting in plaster. I also learned to adjust to the Hong Kong lifestyle, with little problems. The way I 

speak with others is the same way I speak at home. The high speed transport hasn’t changed much over the 

years. The only struggle I had was with reading Chinese characters as I had forgotten most of the words. 

Thankfully, this isn’t too much of a problem because, in many places, there are the English translations next to 

its Chinese word. This is also the same in CUHK and the resources I use to learn. I hope to progress to the year 

two and continue to find my way through Hong Kong. 
 

Regards, 

Pak Him  

Missionaries Kids 

TO Pak Him  
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June 2021 



 







奉獻請用劃線支票，支票背面註明奉獻用途為「杜柏謙大學教育基金」，然後擲回中福團各地區辦事處，台灣支

持者可請機構代轉。憑收據可向政府申請慈善稅項減免。 

 

 

姓名 ________________________________________________（牧師/傳道/先生/小姐） 

教會名稱 ___________________________________________________________ 

聯絡電話 _______________________  電郵 ______________________________ 

通訊地址 ___________________________________________________________ 

香港    劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission Ltd.” 
       
      銀行存款賬號： 
 
 

      自動轉賬：請填妥轉賬表格，表格可於本團網頁下載 
      網上奉獻：請於本團網頁透過 Paypal 或信用卡奉獻 

 

辦事處地址：香港九龍長沙灣瓊林街 111 號擎天廣場 12 樓 A 室 網頁：www.cemhk.org.hk 
傳真：27358290 電話：31510400 電郵：info@cemhk.org.hk Ｗhatsapp：98058843 

 

美國    劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission Inc.” 
辦事處地址：2400 Old Crow Canyon Road, Suite A6, San Ramon, CA 94583-1214 
電話：（925）552–8088  電郵：cemusa@pacbell.net 
 

加拿大   劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission (Canada)” 
通訊處地址：c/o Bethel Chinese Christian MB Church, 3215 School Avenue, Vancouver BC, 

V5R 5N2, Canada 
諮詢聯絡：加拿大董事會主席潘士宏牧師 
電話／傳真：（604）263–0131     電郵：escpoon@hotmail.com 
 

台灣    劃線支票：抬頭請寫「財團法人基督教台灣崇真會」 
    銀行存款賬號：台灣華南商業銀行中壢分行 241-20—095929-1 

寄：台灣 32085 桃園縣中壢市六和路 60 號 六和崇真堂 周成牧師 
電話：（886）3–2806703 
 

澳洲    劃線支票：抬頭請寫“CEM Australia Incorporated” 
      銀行存款賬號：Westpac Banking Corporation 032-090-946030 
通訊處地址：P.O. Box 71, Epping, NSW1701, Australia 
諮詢聯絡：澳洲董事會主席鄭家祥先生 
電話：0423-616216     電郵：cem.org.au@gmail.com 
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